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Opening & vaststellen agenda 
Welkom door voorzitter Louis van der Stuijft (Neder-Betuwe). 
 
Aanwezig: 
Louis van der Stuift NB (vz), Geerten van der Lugt NB, Martin Koning TI, Rien van Eldijk TI, Julian van 
Blijderveen BU, Jerri van Zetten BU, Tom van Engelen MD, Adriaan van den Bogaert MD, Sandra van Dieten 
(RES), Annemieke Spit (RES).  
 
Afwezig: 
Eliza Biesheuvel ZB, Frits van der Schans ZB, Rita Boer Rookhuiszen WB, Andrea Zierleyn WB, Jos van 
Maanen WB, Cees Roffelsen WMW, Ellen Jagtenberg WMW, Marco van Zandwijk CU, Jasper van Everdingen 
CU. 
 

2 Verslag 06-02-2023  
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 Voortgangsrapportage RES: hoofdboodschappen 

 

Op dit moment is de vormgever bezig de laatste hand te leggen gelegd aan de voortgangsrapportage RES 

FruitDelta Rivierenland. Deze rapportage wordt door alle 30 RES -regio's opgesteld en voor 1 juli dit jaar 

ingediend bij het Nationaal Programma RES. Het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) maakt daarna een 

analyse van de voortgang en de haalbaarheid van de RES-doelen in 2030.  

 

Vanaf 19 april wordt de voortgangsrapportage RES van FruitDelta Rivierenland doorgeleid voor besluitvorming 

in colleges, GS en DB Waterschap Rivierenland. Raden worden, zoals besproken in deze klankbordgroep, 

geïnformeerd tijdens de regionale raadsinformatiebijeenkomst op 11 april. Daarnaast is/wordt in enkele 

gemeenten een toelichting in commissie/RTG of raad gepland.  

 

Bespreekpunten: 

Hoofdboodschappen voortgangsrapportage RES (toelichting Annemieke Spit) 

• Voor de NPRES is de voortgangsrapportage een momentopname van alle 30 regio's: liggen de regio's op 

koers om de landelijke doelstelling te halen? Naast deze 2-jaarlijkse terugkoppeling aan NPRES ziet de 

Stuurgroep RES de voortgangsrapportage vooral ook als gelegenheid om onze volksvertegenwoordigers 

goed en uitgebreid mee te nemen in de voortgang.  

• De hoofdboodschap van deze voortgangsrapportage is redelijk positief; met zon op dak en zon op 

gronden gaat het best goed. Maar wind stagneert in verschillende gemeenten, om verschillende redenen, 

zoals de Wespendief of het wachten op besluit Raad van State. Daarnaast vraagt netcongestie aandacht. 

Al met al is de ambitie van 1,2 TWH in 2030 nog wel haalbaar, maar dan moeten we wel flink doorpakken 

met elkaar.  

• De hoofdboodschap voor warmte is dat we niet te gemakkelijk voor (individuele) elektrische oplossingen 

moeten gaan, want als we dat doen dan neemt de elektriciteitsvraag in onze regio toe met een 

hoeveelheid die vergelijkbaar is met ons huidige RES-bod. Dus dat moeten we zoveel mogelijk zien te 

voorkomen. 

• Vooruitkijkend richting 2025 lijkt het op dit moment nog niet nodig om nieuwe afspraken met elkaar te 

maken in een RES 2.0, want vooralsnog volstaan de afspraken zoals gemaakt in de RES 1.0. Maar stel 

dat er de komende maanden toch windprojecten afvallen, dan moeten we opnieuw met elkaar in gesprek 

hoe de ambitie van 1,2 TWh alsnog behaald kan worden met behoud van een goede balans tussen zon en 

wind. Na de zomer willen we het gesprek hierover gaan voorbereiden zodat we tijdig met elkaar kunnen te 

beslissen of er nieuwe afspraken in een RES 2.0 moeten worden voorbereid. 
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Gesproken wordt nog even over verhouding zon-wind, batterijopslag en welke windprojecten in de pijplijn 
zitten. Of de uitslag van de provinciale verkiezingen van invloed zal zijn op dit dossier valt nog niet te zeggen. 
 

4 Regionale raadsinformatiebijeenkomst RES 11 april 

Op dinsdag 11 april wordt een regionale raadsinformatiebijeenkomst over de RES georganiseerd. Dit is een 

avond die voor GR-en beschikbaar is gesteld en waarop meerdere onderwerpen gepland kunnen worden. 

AVRI en de RES combineren hun programma’s na elkaar bij het Smart Technology Experience Centre (S-

TEC) te Tiel. 

Bespreekpunten: 

• Bespreken RES-programma op hoofdlijnen (toelichting Sandra van Dieten) 

• Welke vragen moeten in het vraaggesprek aan de orde gekomen zijn voor een geslaagde avond? 

Programma is zo goed als rond. Was even puzzelen om samen met AVRI op 1 avond een goed programma te 
vormen en aanvang is daardoor wat vroeger dan gebruikelijk. 
Sofie van den Enk is avondvoorzitter. Geerten zal bij de opening gevraagd worden een korte aftrap te doen. 
Daarna toelichting door Annemieke over de hoofdboodschappen voortgang RES.  
 
Vervolgens in 5 deelsessies (proces opwek elektriciteit/netcongestie, warmte in kleine kernen, 
vergunningverlening, slimme energie-oplossingen op bedrijventerreinen, kansen van energietransitie voor 
onderwijs, arbeidsmarkt en bedrijfsleven). Korte pitch vooraf en daarna vrije keuze deelsessie (zonder opgave 
vooraf). Daarna zaalgesprek ter afsluiting met vragen over wat hebben jullie gehoord in de deelsessies en wat 
kunnen we wél. 
 
Daarna AVRI voor 2e deel van de avond over jaarrekening/begroting. 
 

5 Inventariseren bespreekpunten volgende klankbordgroep 

29 mei volgende klankbordgroep = Pinksteren, dus nieuwe datum plannen. 

• Evaluatie bijeenkomst 11 april 

6 Afsluiting en vervolgafspraken  
 

• Komen er nog lokale bijeenkomsten over de voortgangsrapportage? Ja, we maken een rondje langs de 

gemeenten bij carroussel/commissievergadering, waarbij verdieping per gemeente plaatsvindt. Dit is 

andere informatie dan op 11 april, dus het is niet zo dat als je 11 april hebt bijgewoond, je tijdens de lokale 

bijeenkomsten niets nieuws hoort. We hebben alle gemeenten (ambtelijk) naar data gevraagd, een aantal 

data moet nog ingepland worden. 

• De behoefte van gemeenschappelijke regelingen is om raadsleden goed aangehaakt te houden, 

hiervoor worden vaste data beschikbaar gesteld (1 per maand) die de gemeenschappelijke regelingen 

moeten delen. Nu blijken er op 11 april helaas toch ook lokale (raads)bijeenkomsten georganiseerd te 

zijn (ten minste 3 gemeenten). Dit maakt het lastig om raadsleden goed te informeren zonder ze te 

overbelasten. Annemieke zal dit nog terugkoppelen richting griffie. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 


